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Protokół nr XLI/22 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 11 lutego 2022 roku o godz. 9:00  

w zdalnym trybie obradowania 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński  

Renata Jagodzik 

Kubis Jan 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak 

Ewa Szczepaniak 

Tomasz Wałkiewicz 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza Bojanowa, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak  

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 9:04 dokonał Przewodniczący Rady- Pan Jan Moryson. Po 

przywitaniu wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować 

prawomocne decyzje.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  

 

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

 

W związku z tym, że wniosków do porządku obrad nie było, Przewodniczący Rady 

przedstawił porządek XLI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, który przedstawia się 

następująco:  

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XL/22 z sesji, która odbyła się w dniu 28 stycznia 2022 roku. 
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4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032, 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XL/22 z sesji, która odbyła się w dniu 28 stycznia 2022 

roku. 

 

W związku z tym, że do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 28 stycznia 2022 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 

powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 14 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Alina Broniarz  

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym oraz informację o wydanych zarządzeniach.  

Pisemne informacje stanowią odpowiednio załącznik nr 3 i załącznik nr 4 do protokołu. 

Pytań do przedstawionych informacji nie było.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032,   
 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych 

Rady.  
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O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przybliżenia projektu uchwały. 

 

Pytań nie było. Przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę 

podjęto jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Alina Broniarz  

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Alina Broniarz  

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 11 lutego 2022 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032 stanowi załącznik  

nr 5 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok,   
 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu 

uchwały. Autopoprawkę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (13 radnych głosowało za 

pomocą programu e-sesja, 1 radna z powodu problemów technicznych głosowała imiennie).  

 

Wyniki głosowania za pomocą systemu elektronicznego e-sesja 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Sebastian Miekisz, 

Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

BRAK GŁOSU: (1) 

Renata Jagodzik 

 

NIEOBECNI: (1) 

Jan Kubis 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

ZA: 1 

Renata Jagodzik  

 

Po podjęciu autopoprawki, przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok. Uchwała została podjęta 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: (1) 

Alina Broniarz  

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 11 lutego 2022 roku w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  

 

Dot. pkt. 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Dot. pkt. 9. Wolne wnioski i informacje. 

 

Pan Krzysztof Kurpisz poinformował, że przed chwilą były podejmowane decyzje  

związane z finansami dotyczącymi Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. Dobiega końca 

proces tworzenia spółki pod nazwą Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa Wielkopolska Spółka 



5 

 

zo.o., w której Gmina Bojanowo ma zostać również wspólnikiem. W ubiegłym roku 

podejmowana była uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie gminy Bojanowo do 

niniejszej inicjatywy. Ostatecznie do Spółki ma wejść dwadzieścia gmin oraz Krajowy Zasób 

Nieruchomości reprezentujący Skarb Państwa. Gminy przystępujące do Spółki to: Rawicz, 

Miejska Górka, Krobia, Wolsztyn, Przemęt, Krzywiń, Krotoszyn, Pleszew oraz wiele innych 

gmin z północy Wielkopolski. Na początku marca planowane jest podpisanie umowy Spółki. 

Zawarcie umowy nie oznacza, że za chwilę przystąpimy do budowania mieszkań- realnie 

pierwsze prace mogłyby się rozpocząć nie wcześniej niż za trzy- cztery lata. Przez ten okres 

będzie przygotowywany plan zagospodarowania przestrzennego, projekty budowalne, 

pozwolenia, pozyskiwane środki. Z uwagi na fakt, że zmianie ulegają pewne okoliczności, 

chcemy zapytać Radę o stanowisko. W momencie podejmowana uchwały przez Radę, ze 

strony KZN-u były zapewnienia, że każda z gmin będzie miała swojego przedstawiciela  

w Radzie Nadzorczej. Obecnie po zmianie władz w KZN-ie- sugerują, żeby gminy łączyły się 

po kilka tzn. dwie lub więcej i wskazywały wspólnego reprezentanta do Rady Nadzorczej. 

Część gmin wyraża taką gotowość, ale jest również spora ilość gmin, która tego nie chce. 

Chciałabym Państwa o to zapytać, ponieważ pamiętamy dyskusję, jaka odbywała się na 

komisjach, kiedy gościliśmy przedstawiciela KZN-u. Jako gmina, Pan Burmistrz stoimy na 

stanowisku, że każdy wspólnik, każda gmina powinna mieć swojego przedstawiciela  

w Radzie, gdyż podstawowym zadaniem Rady Nadzorczej jest nadzór nad działalnością 

spółki we wszystkich dziedzinach jej działalności. Pytając o powody ograniczenia ilości 

członków Rady Nadzorczej- wskazywano, że są to względy ekonomiczne (miesięczne 

wynagrodzenie jednego członka Rady Nadzorczej ma wynosić 1.000 zł brutto). Uważamy, że 

nie są to nadmierne kwoty, które naruszałyby budżet spółki. Zadeklarowaliśmy, że 

przedstawiciel gminy Bojanowo może wykonywać swoją funkcję za połowę tej sumy lub za 

darmo. Ważne, abyśmy mieli przedstawiciela w Radzie Nadzorczej. Kolejnym argumentem 

był argument organizacyjny, tzn, łatwiej zbierać się w mniejszej ilości osób niż większej. 

Argument ten do nas nie przemawia. Prosimy o zdanie w tej sprawie, gdyż z punktu interesu 

gminy jest to ważna decyzja, podejmowana nie tylko na tą, ale również na kolejne kadencje. 

Uważamy, że gmina powinna mieć reprezentanta w Radzie Nadzorczej, dlatego chcemy 

uzgodnić stanowisko. Propozycja nasza jest taka, aby pozostać na stanowisku, że każdy 

wspólnik powinien mieć swojego przedstawiciela w Radzie Nadzorczej, ale chcemy uzgodnić 

taką ewentualność, że jeżeli większość- groziłoby to nie przystąpieniem do Spółki, 

moglibyśmy wskazać wspólnego przedstawiciela, np. z inną gminą. Punktem wyjściowym 

byłoby to, aby mieć swojego przedstawiciela w Radzie. Prośba o zajęcie stanowiska jako 

Rada. Dla ułatwienia, jeżeli są głosy sprzeciwu, mają Państwo inne zdanie na niniejszy temat- 

proszę o zabranie głosu. Jeżeli nie będzie sprzeciwu, uznam, że popieracie stanowisko 

Burmistrza odnośnie tego, że gmina powinna mieć swojego przedstawiciela w Radzie. Proszę 

o zdanie na niniejszy temat.  

 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Jan Moryson, który wyraził opinię, że gmina powinna mieć 

swojego przedstawiciela. Taką samą opinię wyrazili radni: Pan Waldemar Czerwiński, Pani 

Renata Jagodzik, Pan Tomasz Woźniczka, Pan Tomasz Wałkiewicz, Pani Beata Bura, Pani 

Ilona Pazoła- Szymańska, Pani Bogumiła Woźniak oraz Pan Dariusz Stachowiak.  
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Do pkt. 10. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XLI sesję o godzinie 932. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 


